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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
7/6-2023 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
                          Roger Nilsson kassör 
 Ann Pettersson  
 Carina Persson 
 Conny Karlsson  
 Finn Clausen 
 Annika Grenander 

Frånvarande: Camilla Ewald sekr. 
  Sarah Nilsson suppl. 

                        Per Henrik Göransson suppl.
 Lars Söderman 
  
                         
 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande: 
 Ysg har via Fredrik och Roger skickat in en överklagan till kommunen på beslutet att 

göra om stora skjutbanan till en uppställningsplats för campinggäster. 
 Försvaret har hyrt stugan under 14 dagar under övningen Auora. 

 
 Kassör: 
 Ekonomin är god,  
 Vi är uppe i ca 140 medlemmar.  
 Klubben har anordnat en ”loppmarknad” ute i sandskogen vilket inbringade ca 

15 000sek.  
 

 Luftgevär: 
 Ett av luftgevären har en lite sned laddarm, Annika tar med vapnet nästa gång de 

ska in till sportec. 
 Ystad kommun ska byta lysrör i LG hallen, föreningen har genom YPK fått ett 
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kostnadsförslag på 68 000 sek för att komplettera och installera belysning till 
tavlorna. Vi liksom YPK vill avvakta till vi ser hur ordinarie belysningen blir. 

 
 Korthåll: 
 Skånestafetten går av stapeln i Öved Östaraby, Ystad ska ställa upp med ett lag. 
 10 nya kuddstöd och hörselkåpor är inköpta. 
 Polykemi som är en sponsor kommer 9/6 och ska ha aktivitet på banan, funktionärer 

fastställes. 
 Beslut tas på att införskaffa ytterligare ett KH gevär så föreningen så småningom får 

10st högergevär och två vänstergevär. Vilket gör att vi kan ta mot fullt antal skyttar i 
varje träningsomgång i förhållande till vårt bokningssystem. 
 

 Säkerhet: 
 Patrik har försökt kontakta YPK angående att skjutinstruktionerna för pistolskyttet inte 

är uppdaterade, har ej fått något svar. 
 Enkät om våra skjutbanor är inskickade till skyttesportförbundet. Enkäten skulle vara en 

del av en kartläggning av skjutbanor i Sverige 
 

 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 

                  Tider för klubbmsk fastställes: 
Liggande med stöd 29/6 
Liggande utan stöd 4/7 
Sittande 18/7 
Lilla vandringspokalen 

 
 Märkeskompetens: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Inget att rapportera. 

 
 Uppvaktningar: 
 Inget att rapportera. 

 
 Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 

 
 Licenser: 
 Fredrik håller på att söka licens på Björn Lindqvists kh gevär för föreningens räkning. 

 

§5 Övriga frågor 

 Per Henrik har pratat med Team Sportia om att plocka fram en hemsida som man kunde 
beställa kläder med föreningstryck på. Den var inte klar sist han kollade med de. 
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 Patrik ställde en fråga till styrelsen om våra träningstider eller träningsformer ska ändras för 
att få fler att ställa upp med tjänstgöringar. Frågan bordlades till nästa möte. 

 Föreningen har tackat ja till att ställa upp på fritidens dag den 27 aug kl 10 i LG hallen. 
Bemanning krävs. 
 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är 21 aug 2023, kl 18.30 i stugan. 
 

§7 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Patrik Andreasson  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


